
Rondvraag Commissie RGW 13 april 2022

Geachte Gedeputeerde, 

1. Heeft u het nieuws bereikt over de aanwezigheid van één of meerdere wolven 
in de provincie Utrecht, waarbij meermaals in de bebouwde kom van 
Amersfoort? 

2. Op welke wijze anticipeert de provincie Utrecht op deze aanwezigheid in de 
directe omgeving van mensen? Wat als er mensen of huisdieren worden 
aangevallen (inclusief risico of Rabiës)? Is er een meldpunt? Waar kan men 
terecht met vragen?

3. Is de provincie Utrecht van plan om in te zetten op wolf-vrije gebieden en 
betere bescherming van niet alleen mensen, maar ook schapen en ander vee 
tegen de wolf? 
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